
Dagsorden for Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 21/02‐2019  

 

1. Vi starter med en sang 

2. Valg af mødeleder 

Rasmus blev valgt 

3. Referat fra sidste møde underskrives (i pausen) 

4. Pædagogisk kvarter: 

4.1  Uddybning af prøve i praksisfag 
Med indførelse af obligatorisk prøve i valgfag er der nu 8 prøver. 

Håndværk og design, musik og madkundskab. 

Oplægget fra undervisningsministeriet virker meget teoretisk og ikke så 

praktisk. Se bilag 

Længere diskussion om for og imod en prøve fri skole.  

4.2  Næste mødes emne? 

”Stå mål med” 

5. Nyt fra skoleleder 
Intet nyt fra skoleleder 

6. Nyt fra formanden 

6.1  Generalforsamling 

6.1.1 Hvem genopstiller? 

Malene er på valg  ‐  Genopstiller 

Mette er på valg  ‐  Genopstiller 

Thomas er på valg  ‐  Genopstiller 

Claus er på valg  ‐  Genopstiller ikke 

6.1.2 Dagsorden 
Mette og Lisbeth laver dagsorden klar til næste møde d. 11. 

marts. 

6.2  Informationsmøder til kulturnat – hvem deltager? 

10. april infomøde vedr. kulturnat. 12. juni fordelingsmøde. 

 

 

 

 

 



7. Nyt fra kasserer 
7.1  Gennemgang og godkendelse af budget og ledelseserklæring 

Mettes ledelsesberetning blev gennemgået og godkendt. 

Budget blev gennemgået og godkendt. Budgettet er realistisk, men der 

er en vis bekymring i forhold til 2020. Det er et krav at der kommer 

flere elever til skoleåret 2019‐2020, for at opretholde nuværende 

standard, og budgetteret antal lærere. 

7.2  Gennemgang og godkendelse af bestyrelsescheckliste 

Gennemgås til næste møde d. 11. marts 

8. Opgaveliste (Brian)  
Foredrag ‐ Generalforsamling 

9.  Nyt fra medarbejderrepræsentant 

Alle medarbejdere fulde af energi efter vinterferie. 

Fuld gas på stryger orkester og kor i indskolingen. 

Terminsprøver er i fuldgang. 

”venligvægs” projekt i Midgård. 

10.  EVT 
Rengøringsgruppen havde en opgave, og der var 2/3 fremmøde. Det var 

positivt. 

Der bliver hyret arkitekt til at lave skitser/tegninger som kan ligge til grund for 

fondsøgning og konstruktionsarbejde. Ca. beløb 15000 dkk. Der er afsat penge 

i budget. 

Der er blevet rykket for referat bliver lagt op på hjemmesiden. Dette er blevet 

gjort. 

Mette har haft møde med Friskolens venner og blevet spurgt hvornår man 

søger penge til multibane. Rasmus afventer beløb fra Mads Clausens fond, for 

at kende det eksakte beløb man skal søge. 

Mette har været til møde i formands ERFA‐gruppe, og de er enige om at stå 

sammen over for politisk pres.   

11.  Kage til næste gang 

Malene 

 


